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1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 
 
2. Godkendelse af referat bestyrelsesmøde 03-2018 
Godkendt 
 
3. Status fra bestyrelsen med kort orientering fra de enkelte udvalg. 
 
Jesper Risløv 
Dialogmøde i Søfartsstyrelsen. Talt om dykkere og vores færden på vandet. Generelt er de meget 
tilfredse med “os”. Ulykke i 2018 skete på et vrag med dykkerforbud. Det får alle alarmer til at 
ringe i Søfartsstyrelsen. Talte om vigtigheden omkring information og at alle søfarende skal holde 
deres kort både elektroniske og papirversioner opdateret, generelt opdatere via efterretninger for 
søfarende (EfS). Talte om at de vet. sammen med søsportens sikkerhedsråd vil lave en kampagne. 
Internt fortæller og tilskynder vi alle til at holde sig opdateret. Artikel i Sportsdykkeren. 
Søfartsstyrelsen vil meget gerne hjælp/sparre med os både i denne sag og fremover.  

Møde med 2028 gruppen. God respons på spørgeskema der er sendt ud. På søndag suspenderer vi 
mødet og Jan fra DIF fremlægger hovedpunkter fra rapporten til orientering.  

Dopingsag mod fridykker. ADD har besluttet at der er så mange fejl og tvivl i prøver og 
behandlingen af prøverne fra Aidas side så de mener ikke der skal gøres yderligere i sagen og på 
den baggrund mener de,  at atleten ikke skal straffes eller have nogen former for karantæne på sig 
andet end i AIDA regi. AIDA er ikke medlem af WADA. Atleten kan og bør derfor kunne deltage i 
konkurrencer i og under DSF/CMAS.  

Deltaget i Idrættens Topmøde 2019. Bevæg dig for livet kampagnen kører stadig for fuld tryk. 25-
50-75 - i 2025 skal 50 % af DK befolkning dyrke idræt i en forening og 75% af hele befolkningen 
være idrætsaktiv. Vi kan også være med og vi tæller også med.   

 
Pia Borneland 
Været i dialog med Biologiudvalget  om udvalgsmedlemmer. 
Kontaktet Peter Bue West angående DSF materiel. 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 



4. Økonomiske beslutninger 
 
4.1. Status regnskab 2019 
Indtægter  Aktuelt Budget Afvigelse 
Danmarks Idrætsforbund Grundstøtte  379.000 758.000 379.000 
Danmarks Idrætsforbund Strategistøtte  118.000 237.000 119.000 
DSF Kontingent  1.857.675 2.025.000 167.325 
Biblioteksstyrelsen  1.138 40.000 38.862 
Overskud af salg  37.150 150.000 112.850 

Indtægter i alt  2.392.963 3.210.000 817.037 

     
Omkostninger     
Udvalg     
Ungdomsudvalget  1.632 130.000 128.368 
UV-Jagtudvalget  -82.754 90.000 172.754 
UV-Rugbyudvalget  -54.400 187.750 242.150 
Finnesvømmerudvalget  0 20.000 20.000 
Fridykkerudvalget  -15.576 129.500 145.076 
Teknisk Udvalg  0 146.050 146.050 
Teknisk Udvalg kurser  -5.378 29.300 34.678 
Biologiudvalget  0 15.000 15.000 
Fotoudvalget  0 18.500 18.500 
Kommunikationsudvalget     
Kommunikation   150 40.000 39.850 
Redaktion  0 30.000 30.000 

Sportsdykkeren  39.151 220.000 180.849 
Administration     
Bestyrelsen  31.394 83.000 51.606 
Øvrige udvalg og arb.grupper  22.709 155.100 132.392 
Medlemsudgifter  27.497 64.500 37.003 
Sekretariat  82.838 180.000 97.162 
Personaleudgifter  219.021 891.600 672.579 
Materiel  25.137 93.600 68.463 
Forsikringer  638.604 671.732 33.128 
Omkostninger i alt  930.025 3.195.632 2.265.607 
     
Resultat   1.462.938 14.368 -1.448.570 
     
Likvide midler 2.973.220    

   
 
Regnskab 2018 er revideret og godkendt. Bestyrelsen har underskrevet Årsrapport og 
Revisionsprotokollat. 
 
 
Det ser ud til at vi ikke får mange annoncepenge på blad nr. 1, grunden er at Sportsdykkeren ikke 
kom ud som planlagt i december. 
 
Beslutning bestyrelsesmøde 04-2019.  Godkendt 
Ansvarlig: Bestyrelsen 
 
 
 
 



 
4.2. CMAS Rerpæsentant 
Økonomisk støtte til min funktion i CMAS 
I forbindelse med, at jeg udtræder af DSF’s bestyrelsen ved førstkommende 
repræsentantskabsmøde 
vil jeg ikke længer modtage telefongodtgørelse. Jeg ansøger derfor om at jeg forsat 
modtage den til enhver tid gældende telefongodtgørelse. 
I min rolle i CMAS har jeg haft mulighed for at repræsentere DSF i forskellige situationer, jeg 
ansøger derfor også om et mindre repræsentationsbudget til diverse udgifter som ikke godtgøres 
af CMAS. Budgettet jeg ansøger om er kr. 2.000, - pr. år. 

Beslutning bestyrelsesmøde 04-2019.  Godkendt 
Ansvarlig: Jesper Risløv 
 

 
 
 
4.3. Møde i EUF ikke budgetteret. 
Der arbejdes pt. på nogle spændende muligheder indefor dykning.  
Dernæste vil vi gerne adressere udfordringen med UV-Jagt forbud om natten.  
Derfor søger jeg om at jeg kan deltage i mødet i. 
Pengene tages fra posten møder i CMAS 
 
Budget ca. 5-6000 kr 
 
Beslutning bestyrelsesmøde 04-2019.  Godkendt 
Ansvarlig: Jesper Risløv 
  
5. Anmeldte sager 
 
5.1. Repræsentantskabsmøde 
 
Punkterne blev gennemgået. 
 
 
 
 
6. Eventuelt 
 


